
ZÁPIS č. 16/2021 
 ze Zastupitelstva obce  Šaratice  

dne 24.11.2021 
 

Přítomní:  Dosoudil Libor, Drabálek Josef, Holoubek František, Horáček Jaroslav, 

Janíčková Lucie, Kalouda Karel, Málek Miroslav, Konečný Roman, Pitrová 

Dana, Přerovský Richard, Rozkopalová Hana, Schuster Milan, Šlahora Dalibor  

Nepřítomen:             Ludmila Dostálová, Marek Silnica 

Zapisovatel :             Blanka Jiráčková 

Ověřovatel zápisu:   Roman Konečný, Richard Přerovský 

Místo a čas konání:  Obřadní síň OÚ, Šaratice v 19.00 hod 
 

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele, ověřovatelů 
Starosta obce p. Karel Kalouda  zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné; konstatoval, že je 

přítomno 13 z celkového počtu 15 členů ZO, a to je tedy usnášeníschopné. Zapisovatelkou 

byla navržena p. Blanka Jiráčková, ověřovateli zápisu pan Roman Konečný a pan Richard 

Přerovský. Zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem. Starosta navrhnul doplnění 

programu o projednání mimořádného příspěvku pro ZŠ a MŠ Šaratice – nový bod č. 7 a 

projednání smlouvy s firmou Kordis JMK – příspěvek na dopravní obslužnost od 1.1.2022 – 

nový bod č. 10.   

Program jednání:  
1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Informace o jednání Rady obce 

3. Informace o postupu výstavby nové MŠ 

4. Informace o proběhlém dílčím auditu a kontrole matriční agendy 

5. Schválení smluv o postoupení smluv 

6. OZV o odpadech na rok 2022 

7. Projednání žádosti ZŠ a MŠ o mimořádný příspěvek do konce roku 2021 

8. Informace k přípravě rozpočtu obce Šaratice na rok 2022 

9. Rozpočtové opatření č. 11/2021 

10. Projednání smlouvy s KORDIS JMK – příspěvek na financování systému od 1.1.2022 

11. Různé, úkoly, závěr 

Usnesení 1 : 

ZO Šaratice schvaluje doplněný program jednání dle návrhu, zapisovatelkou  je p. 

Blanka Jiráčková, ověřovateli jsou pan Roman Konečný a pan Richard Přerovský.  

                        Hlasování :    13 – 0 – 0,  schváleno 

  

2.  Informace o jednáních Rady 

Informaci podává starosta obce p. Karel Kalouda  – Rada obce se sešla od minulého jednání 

1x a projednávala pronájem sportovní haly na soukromou akci. 

Usnesení 2: 

ZO bere na vědomí informaci o jednání Rady obce Šaratice 

                                      Hlasování :  nehlasováno, vzato na vědomí 
 

 

3. Informace o postupu výstavby nové MŠ 

Informaci podává starosta obce – práce postupují dle harmonogramu, první ½ budovy by měla 

být zkompletována. Řeší se přeložka veřejného osvětlení. 



Usnesení 3: 

ZO bere na vědomí informaci o postupu výstavby nové MŠ. 

                                      Hlasování :  nehlasováno, vzato na vědomí 

 

 

4. Informace o proběhlém dílčím auditu a kontrole matriční agendy 

V říjnu proběhl na obci dílčí účetní audit, kontrolováno bylo účetnictví obce do konce září 

2021. Kontrolu prováděla sjednaná auditorská firma Audit Korrekt. 

V říjnu proběhla také kontrola na úseku matriční agendy za rok 2021 – kontrolu prováděl 

nadřízený orgán – MěÚ Slavkov u Brna. Obě kontroly proběhly v pořádku.  

Usnesení 4 

ZO bere na vědomí informaci o proběhlých kontrolách na OÚ Šaratice. 

Hlasování :  nehlasováno, vzato na vědomí 

 

 

 

 

5. Schválení smluv o postoupení smluv  

Znění 2 smluv předkládá starosta obce. Jedná se o smlouvy s firmou p. J. Husáka o zajištění 

poradenských, konzultačních a inženýrských činností na akci „Novostavba MŠ v obci 

Šaratice“.  

Usnesení 5a 

ZO schvaluje smlouvu o postoupení smlouvy č. 06-1/2021-JH dle předloženého znění a 

pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

Hlasování: 13 – 0 – 0, schváleno 

 

 

Usnesení 5b 

ZO schvaluje smlouvu o postoupení smlouvy č. 07-1/2021-JH dle předloženého znění a 

pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

Hlasování: 13 – 0 – 0, schváleno 

 

 

 

 

6. OZV o odpadech na rok 2022 

- nejpozději k 1.1.2022 je nutné schválit znění nové OZV  o odpadech tak, aby byla v souladu 

s platnou legislativou. Pro obce svazku ŽlaP problematiku odpadového hospodářství 

zpracovával p. Jaromír Konečný. Výši poplatku za svoz komunálního odpadu z domácností 

v naší obci bude nutné od nového roku upravit. Znění vyhlášky bude projednáváno na dalším 

jednání ZO v prosinci 2021. 

Usnesení 6 

ZO bere na vědomí informaci k OZV o odpadech na rok 2022. 

Hlasování: nehlasováno, vzato na vědomí 



7. Projednání žádosti ZŠ a MŠ o mimořádný příspěvek do konce roku 2021 

Přítomná ředitelka školy Mgr. Lenka Popeláková žádá o mimořádný příspěvek ve výši 

20 000,- Kč na zajištění provozu školy do konce kalendářního roku 2021. Odůvodněno 

neplánovaným výdajem spojeným s opravou výtahu ve škole. 

Usnesení 7 

ZO schvaluje navýšení rozpočtu ZŠ a MŠ Šaratice na rok 2021 o 20 000,- Kč na 

provozní výdaje. 

Hlasování: 13 – 0 – 0, schváleno 

 

 

 

 

8. Informace k přípravě rozpočtu obce Šaratice na rok 2022 

Návrh rozpočtu je zpracováván. Rozpočet bude schvalován na prosincovém jednání ZO. Již 

nyní místní spolky předložili žádosti o poskytnutí příspěvků  z obecního rozpočtu na rok 2022 

na svoji činnost. 

Usnesení 8 

ZO bere na vědomí informaci k  přípravě obecního rozpočtu na rok 2022. 

Hlasování: nehlasováno, vzato na vědomí 

 

 

 

9. Rozpočtové opatření č. 11/2021 

ZO seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 11/2021. 

Usnesení 11 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2021. 

Hlasování: 13 – 0 – 0, schváleno 

 

 

10. Projednání smlouvy s KORDIS JMK – příspěvek na financování 

systému od 1.1.2022 

JMK byl odsouhlaseno navýšení  příspěvku na dopravní obslužnost IDS JMK od 1.1.2022. 

Nová výše příspěvku činí 100,- Kč/osoba/rok. Společnost KORDIS JMK zaslala ke schválení 

znění dodatku č. 2 předmětné smlouvy. 

Usnesení 10 

ZO schvaluje znění dodatku č. 2 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK a 

pověřuje starostu obce podpisem dodatku.  

Hlasování: 13 – 0 – 0, schváleno 

 

 

11. Různé, úkoly, závěr 

- starosta informuje, že firma Nordic Telecom má zájem s obcí uzavřít smlouvu o umístění 

telekomunikační technologie na obecním majetku  

- informace o zvýšení vodného od společnosti VaK Vyškov od 1.1.2022 



- ZO informováno, že na další jednání bude schvalován také nový řád pohřebiště – v této věci 

byl již metodicky jednáno i JMK. 

- z MMR  přišlo usnesení o zastavení žádosti o dotaci na opravu povrchu spor. areálu 

Šaratice. Nicméně máme podánu obdobnou žádost i na Národní sportovní agenturu. 

 

- p. Milan Schuster dotaz ke změně úz. plánu obce č. 2. Starosta sděluje, že vše potřebné bylo 

projednáno a podáno na příslušném správním úřadě – tj. MěÚ Slavkov u Brna. Projektanti 

také obdrželi veškeré potřebné podklady k zapracování změn. 

V této souvislosti starosta informuje, že projektanti mají prakticky dokončenou zástavbovou 

studii lokality Dvorska a budou do ní jen zapracovány připomínky přijaté od majitelů 

dotčených pozemků . Proto  starosta navrhuje  odsouhlasit uhradit  ½ sjednané  ceny za 

zhotovení  zástavbové studie lokality Dvorska, druhá část bude zaplacena po úplném 

dokončení zástavbové studie a jejím předání na MěÚ Slavkov u Brna.   

Usnesení 11 

ZO souhlasí s úhradou ½ ceny za zhotovení  zástavbové studie lokality Dvorska. 

Hlasování: 12 – 0 – 1, schváleno, (zdržel se p. M. Schuster) 

 

 

- starosta přislíbil členům ZO zaslání zpracovaných podkladů k problematice odpadového 

hospodaření obce. 

 

 

 

S ohledem na skutečnost, že byl program zasedání č. 16/2021 vyčerpán, starosta poděkoval 

všem za účast a jednání ukončil ve 20.15 hod. 

   

Pozn. : U záznamu hlasování je pořadí : PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

     (např. 8 – 1 – 1 ) 

Zapsáno : 26.11.2021,  zápis má 4 strany 

 

Zapsal :  Blanka Jiráčková                             ………………………………… 

 

Ověřil:     Roman Konečný                                     ………………………………… 

 

                Richard Přerovský                       ………………………………… 

 

 

Starosta : Karel Kalouda             ………………………………..  


